

日期：二零二六年三月十九日(星期四)

Date：19 March 2026 (Thursday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council

會議通告 Notice of Meeting

1. 處理大圍村南道和積壽里附近單車租賃店違例停泊單車事宜
Handling of Matters Relating to the Illegal Parking of Bicycles by Bicycle Rental Shops near Tsuen Nam Road and Chik Sau Lane, Tai Wai
2. 二零二五年沙田區罪案簡報
Crime Brief of Sha Tin District for 2025
3. 林宇星先生提問：有關大圍村南道單車租賃店長期阻街事宜
Question Raised by Mr LAM Yu-sing on Prolonged Obstruction of Streets by the Bicycle Rental Shops at Tsuen Nam Road, Tai Wai
4. 王惠成先生提問：有關沙田區打擊電話及網絡詐騙事宜
Question Raised by Mr WONG Wai-shing on Combating Telephone and Online Scams in Sha Tin District
5. 姚嘉俊先生提問：有關沙田小瀝源一帶接連發生鹹水管爆裂事宜
Question Raised by Mr YIU Ka-chun on the Spate of Salt Water Main Burst Incidents in Siu Lek Yuen Area, Sha Tin
6. 楊英瀚先生提問：有關沙田區綠化規劃事宜
Question Raised by Mr YEUNG Ying-hon, Ronald on the Greening Plan of Sha Tin District
7. 沙田區議會轄下委員會及工作小組報告
Reports of Committees and Working Group under the Sha Tin District Council